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  Zápis z jednání komise pro dopravu a bezpečnost 

konaného dne 25.9.2023    

Mnichovo Hradiště od 18:30 hodin  

 

 

 

Upozornění: 

Následující text je určen pouze pro členy Komise pro dopravu a bezpečnost, členy obecních orgánů,  
příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Po projednání zápisu na jednání 
Rady města a schválení jeho zveřejnění bude zápis zveřejněn na webových stránkách města Mnichovo 
Hradiště. 

 

 

Prezence 

Členové 

přítomni:  Janatka Aleš (předseda komise), Bígl Martin, Forst Josef, Podlipský Jan, Semler 
Jaroslav, Vrkoslav Daniel, Blažek Martin, Rychlý Aleš, Knobloch Ondřej     

omluveni: Kožený Petr, Brzobohatý Stanislav, Schwarzer Gustav, Havel Petr    

hosté: Plíhal Jiří 

 

Program 
1. Představení, doplnění a schválení programu 

2. Aktuální informace Městské policie 

3. Parkování Havlíčkova/Příčná 

4. Podnět regulace pyrotechniky 

5. Dopravní režim Školní ulice Veselá 

6. Uzavírka Anenská pouť 

7. Odbavení autobusů u školy Sokolovská 

8. Průjezd kamionů městem-zákaz 7,5 t 

9. Různé 

 

 
 

1. Představení, doplnění a schválení programu 

 

Předseda komise seznámil přítomné členy s navrženým programem. Program jednání byl schválen. 
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2. Aktuální informace Městské policie 

 

Starosta města Jiří Plíhal informoval o personální situaci PM, Dva strážníci dlouhodobá nemoc včetně 

náčelníka, který se vrací do zaměstnání k 1.10.2023. Zajištěn provoz s omezením. Bezpečnostní 

situace ve městě se vyvíjí positivně. MP připravuje linku 156 (přesměrování na státní Policii v případě 

nepřítomnosti služby MP). S nástupem náčelníka budou aktualizovány cíle MP na další období, které 

budou představeny náčelníkem na příští komisi. 

Komise bere na vědomí 

. 

3. Parkování Havlíčkova/Příčná 

 

Komise diskutovala žádost občana na vznik placené zóny v této oblasti. Na základě poslední studie 

Dopravy v klidu, která placené zóny nedoporučuje,  komise rovněž nedoporučuje toto řešení. 

V lokalitách problematického parkování je třeba využívat nejbližší dostupná parkovací místa v dosahu. 

Komise odsouhlasila 

 

4. Podnět regulace pyrotechniky 

 

Byl představen návrh občana na doplnění stávající vyhlášky regulace pyrotechniky.  Komise se po 

diskusi shodla na tom, že stávající regulace a zákonné prostředky (Zákon č. 206/2015 Sb. - Zákon o 

pyrotechnických výrobcích a zacházení s nimi a o změně některých zákonů) jsou dostačující. Komise 

nedoporučuje další doplnění regulace vyhlášky. 

Komise odsouhlasila 

 

5. Dopravní režim Školní ulice Veselá 

 

Komise byla seznámena s návrhem občana na úpravu dopravního řešení v místní části Veselá. Komise 
po diskusi nedoporučuje omezení realizovat. Komise doporučuje kontroly ze strany MP s ohledem na 
porušování pravidel parkování. 

Komise odsouhlasila 

 

6. Uzavírka Anenská pouť 

 

Komise byla seznámena s žádostí o změnu uzavírky ulice V lipách v období Anenské poutě. Komise 

projednala a neshodla se na jiném možném řešení. 

Komise odsouhlasila 
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7. Odbavení autobusů u školy Sokolovská 

 

Člen komise Ondřej Knobloch informoval o vzniklých problémech při odbavení autobusu od Základní 

školy Sokolovská v rámci probíhajících Sousedských slavností. Komise vyhodnotila odbavování 

autobusů od škol jako rizikové s ohledem na bezpečnost a doporučila projednat možnost definování 

bezpečného místa pro odbavení školních autobusů v rámci Města Mnichovo Hradiště. 

Komise odsouhlasila 

 

8. Průjezd kamionů městem-zákaz 7,5 t 

 

 

Komise projednala problematiku průjezdu kamionů městem a obdržela informaci o monitoringu ze 

strany Policie ČR a MP. Dle komise nejsou v současné době nutné další kroky ze strany Města 

Mnichovo Hradiště. 

 

Komise odsouhlasila 

 

9. Různé 

 

 

Starosta Jiří Plíhal informoval o plánované uzavírce dálnice D10 v souvislosti s realizací lávky na Horka. 

Na příští komisi budou představeny opatření v návaznosti na bezpečnost chodců v návaznosti na cestu 

z aleje na Horka. 

 

Komise bere na vědomí 

 

 

 

Zapsal: Aleš Janatka 

 

 

        ………………………………………… 

          Ověřovatel zápisu 

            Aleš Janatka 
  
Rozdělovník 
členové komise pro dopravu a bezpečnost (e-mail) 
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asistentka kanceláře vedoucího úřadu (e-mail) 


